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 Styrelsemötesprotokoll 2022-09-05 
 

 
Närvarande: Ingrid Höglund,  Marit Erikes, Sören Svensson, Siv Back, Elisabeth von  
                      Knorring, Cassandra Wikgren 
                      Anmält frånvaro: Marie Hjort, Maria Rydell, Helene Dragsten. 
                      Inbjuden: Ammi Åkerlind-Robson från valberedningen. 
                       
                       
                      
                      
                      
§ 64             Mötets öppnande 
                     Ordförande öppnade mötet. 
                      
 
§ 65 Val av justerare  
                     Siv Back valdes att justera protokollet. 

 
§ 66 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 
                     Ammi från valberedningen: hur ser det ut i styrelsen inför nästa år? Vi tar upp frågan  
                     på nästa möte och meddelar valberedningen. 
                      
                       
§ 67 Föregående protokoll 
                      Gicks igenom med följande kommentarer: 
                      Ingrid informerade från instruktörsmötet, vem som har vilka kurser.  
                      Cassandra diskuterar med AnnKristine Norberg hur vi går vidare med byggandet av 
                      MH banan. 
                      Helenes man Pelle ombeds titta på elementen i stugan samt planernas belysning.  
                      Ska vi ev byta till ledlampor? kostnad för fler ? Luftvärmepump? 
                      Mörksuggejakten inbringade ca 10000 kr. 
                       
 
§ 68 A. Skrivelser inkommande 
                     Inga inkommande skrivelser. 

 
                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser.  
 
§ 69 Rapporter 

 
A. Ekonomiska rapporter 
Kassören meddelar att ekonomin är god. Elen befaras bli en stor utgift.  
 
B. Sektor 
 

 
 Agilitysektorn 
                    Coach kursen blev tyvärr inställd, för få anmälda. Agilitytävlingar i oktober. 
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                     Tävlingssektorn 
                     Apelltävling 24 september, spår och sök. 
   
                     Hundutbildningssektorn 
                     Då vi saknar ansvarig får styrelsen ta detta  så länge. 
                       
 
                     Rasutvecklingssektorn – mental 

Ingen rapport. 
 
 
Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Ringträning den 23/8 10 deltagare.  
Daladubbeln tillsammans med Gagnef-Floda i samband med bruks SM. Hälften så 
många deltagare mot vad det var budgeterat till. Kan bero på ändrade regler på mer 
meriter för vissa raser som förut inte behövde det. Domarna var mycket nöjda och  
tyckte det var ett välordnat och trevligt arrangemang. 
Domare och ringsekreterare klara till nästa års Daladubbel. 
Inoffen 21/5 23 är två av tre domare klara. 
 
Tjänstehund 

                      Medverkar på regementets dag i Borlänge. 
 
Draghundsektorn 

                      Ingen rapport. 
 
Rallylydnadssektorn 

                     Nybörjarkurs har startat. Tävlingar alla klasser 10-11 september. 
 
Specialsöksektorn 

                     Specialsökkurser : nybörjare och markeringar, startar i oktober. 
 
C. Övriga rapporter 
 
Plan och mark. 
Ny vattenberedare har installerats. Vattenutkastet har stängts av pga att det inte 
fungerar så bra. Kranen sitter inne på toaletten och kan sättas på vid tävlingar. 

 
Stuga/ kiosk. 
Marit kontaktar Marie om att städlistor måste läggas ut fortlöpande. Och påminner om 
att vissa inköp måste göras t.ex toapapper. Vill Marie fortsätta som stugansvarig? 

 
Aktivitetsgruppen 

                     Har deltagit i zoommöte om hundens vecka. Ett program har gjorts och kommer ut i  
                     Rättviksnytt v 36. Läggs även ut på hemsidan och på Fb. I år blir det endast KM i               
                     utställning.  

 
Hemsidan 

                     Ett VU beslut har tagits om nya hemsidan, det blir en kostnad med 150 kr/ månad. 
                      
                     Distriktet 
                     Har genomfört ett zoommöte om hundens vecka. Ingrid H deltog. 
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§ 70  Att göra listan 
                     Utvändig målning av bl.a toaletten gör vi till våren. 
 
 
 
  
 
§ 71               Övrigt 
                      
                     Hundens vecka. Se aktivitetsgruppens rapport. 
                     Aktivitetsbanan. Hanna och Nina jobbar vidare med den. 
                     Familjedag på travet den 25 sept. Erica A visar freestyle, Marit visar rally. Ingrid är  
                     också med.  
                     Marit beställer 2 st beachflaggor. 
                     Sponsring av SM deltagare. Ingrid undersöker ev gammalt beslut i frågan. Vidare  
                     diskussioner på nästa möte. 
                     Medlems/ visionsmöte den 10 oktober kl 18. Sören skickar ut kallelse till samtliga  
                     medlemmar. Dagordning för mötet sju dagar innan. 
                     
                   
                   
                     
                     
                      
                       
                      
                      
                    Beslut för mötet: 
                     
                     
 
   
 § 72       Nästa möte 3 oktober kl 19.15 
                        
                    
 
 
 
 
                  Justeras 
 
                  Ingrid Höglund sekreterare 
 
 
 
 
                   Marit Erikes ordförande                                            Siv Back ledamot 


